



Bestyrelsesmøde Friskolen for Hundelevev & Omegn.

onsdag d. 9/6 2021 kl. 19 – 21.

Referat af dagsorden:

1. Velkomst ved Karin.

AD. 1. Karin bød velkommen og relaterede til punkt 6, som hermed er afsluttet, da AW tager referat, som oplæses efter at hvert punkt er gennemgået, og referatet underskrives efter endt møde.

2. Info: Skolens status. AW.

AD. 2. AW orienterede om den nye dreng, som starter den 16/6 i 4. klasse samt om de elever, som er stoppet. Vi håber, bussen giver gevinst i forhold til nye elever.

AW orienterede om, at sfo'en kører på pumperne personalemæssigt. Karin Thomsen redder vagtplanen hver gang, en person er syg. Eleverne stortrives.

3. Forberedelse af generalforsamling den 19/8

Ad. 3. Nyt vedr. forældre, som er interesserede i at stille op til bestyrelsesarbejdet?

Frejas (2 kl.) far er spurgt – han overvejer.

Axels mors spurgt – hun overvejer måske.

Marie Weibel – AW stikker fingeren i jorden.

Ulrik (Liv og Jens' far) - Niels stikker en finger i jorden.

Henriette og Mette Toft er p.t. suppleanter. De ønsker ikke genvalg.

Mette Sørensen på valg.

Thomas på valg.

Kim på valg med forbehold, da Christoffer stopper næste sommer. Kim vil kun vælges for 1 år.

Niels på valg.

4. Evaluering af bestyrelses -forældremødet samt referatet.

Ad. 4. Mødet var en succes, 28 familier var repræsenteret, slutningen af mødet fyldte mest (positivt ment).

Mange stillede spørgsmål, måske fordi det ikke er "så pinligt" at stille sig op foran et stort forum. Hvis der pludselig bliver behov for et infomøde, ved vi, at formen holder.

Vedr. Helles referat: Kan vi placere ansvar i forhold til de åbne spørgsmål, som er refereret i referatet? Se nedenstående.

Vedr. punkter, der blev drøftet på mødet:

- **Hjemmesiden:**

Udarbejdelse af visionsplan skal drøftes, så den kan tilføjes hjemmesiden. Vi mangler p.t. ordene.

HT: kan vi bruge ordene fra folderen og lade dem rulle over hjemmesiden? KE har lavet et udspil.

- **"Sæt i gang": Status.**

Kamilla orienterede om mødet med Mads fra DGI. Der blevet lavet årshjul. Planen er lagt for næste år. Mads kommer og orienterer eleverne en formiddag i uge 38, hvor elevernes ideer kan søsættes.

- **Bussen: Status.**

Mette S.: To børn er tilmeldt Ida T og Christoffer. Deadline den 15/6. Auna og Axel tager måske imod kørsel? Busbrevet udsendes igen.

- **Ny folder, status:**

Helle orienterede om den nye folder. Hvad skal vi med folderen?

Mette S. forslår, at den husstandsomdeles, ligesom eleverne får 2 stk. med hjem hver (en til sig selv og en til en ven).

Mette S. spørger om Hans Henrik vil kopiere på tykkere papir? Den mørke folder fungerer bedst. Der læses korrektur inden trykningen. Mål: Folderen skal være færdige til den 18/6, hvor der er Open by Night.

Flg. har meldt sig til at fordele flg. steder:

Mette S – Rakkeby (starter ved Sejlstrup/åen).

Kim: Sdr. Harritslev (fra Sejlstrup), Gjurup.

Karin: Vejby og Smidstrup, fra Børglum Kloster ned mod hovedvejen samt Vittrup by (sammen med Niels og Thomas).

Niels og Thomas har delt fra Hundeleve vestpå mod Løkken (altså fra Hundeleve Bæk til Løkken og vest ud).

Ulrik: Hundeleve og Bakholm indenfor byskiltene.

Helle: Løkken.

Høngårds Ager: Jette Madmor

- **PR/ Ingen forældre har meldt sig til at hjælpe. Hvad gør vi?**

Vi laver arbejdet selv.

○ **Film?**

Mette S. tager kontakt til "drengene", som har lavet reklamefilm for Sejlstrup. Tillige tager Mette kontakt til biografen ang. længde og tid på en pr-film? Mette . ringer på nr. 97513070.

Kim. Ideer: Tryghed, dannelse og fællesskab i fokus, lave klassekvotienter.

○ **Visionsmøde:** Udskydes – PR -gruppen kommer med et udspil. Hvor er vi om 10 år?

5. Udarbejdelse af årshjul for bestyrelsesarbejdet?

AW og Karins forslag blev vedtaget.

Vedr. Bestyrelseskurset: Vi afventer og ser, om det afholdes i Poulstrup i november.

Vedr. weekenden: Den afholdes i Skagen.

Vedr. Landsmødet: Læreren får mulighed for at tage med, hvis de ønsker .

6. Referatskrivning:

Ny form, således at referatet læses op i slutningen af mødet og underskrives. AW skiver referatet.

7. Hvem deltager i 1. forædlemøde i hver klasse- jvf. aftale fra sidste år.

24/8: I bh- klassen og 1. klasse: Karin og Mette S.

1/9: 2. -3. klasse er Karin, Thomas, Ulrik og Niels

25/8: 4. klasse: Karin

2/9: 5. -6. klasse er Helle og Kim?

8. Filen vedr. Fårupdagen:

Husk grønne trøjer på forældreindbydelsen. Helle retter i filen. AW retter i årshjulet til en fredag.

9. Husk skolefoto den 7/9 enten her på skolen eller i Hjørring

10. Skilt ved Brugsen, så skolen gøres synlig? Der foreslås skilt på gavlen, et flag samt på rækværket. Niels tager kontakt til Peter Stillads. Niles spørger Esben

11. AW og KE forklarer lærernes arbejdstidsoversigt! Udskydes.

12. Evt.

Referat

Anne Wraae 9/6 2021

